
LAUGSTINGSMØDE 
 
Dato: 14. juni 2023 
Deltagere: 10 personer 
 

1. Dagsorden godkendes! 
2. Ordstyrer vælges: Jens Rahbek, Granstien 
3. Oldermandens beretning; det har været et stille og roligt år uden væltede eller fældede 

træer. Vi har den vilde natur i vores boligområde som en naturlig del af Birgittelyst. Det 
giver udfordringer med mindre sollys pga. høje træer. I rådet har der været et formøde, 
hvor der blev drøftet behovet for en professionel vurdering ved en konsulent ift. vurdering 
og vejledning af relevant fældning/beplantning/bevarelse i respekt for naturen og 
området. 
Beslutning: der var bred enighed om, at der hyres en konsulent til opgaven, og Laugsrådet 
fik mandat til at træffe beslutninger. 
Der var endvidere en bred snak om, hvordan skoven bruges, og om der evt. kunne gøres 
nogle tiltag for at ”reklamere” lidt for brugen af den. Heldigvis bruger flere familier dagligt 
skoven. 
Beretningen godkendes! 

4. Kassererens beretning: der er fortsat 2 konti tilknyttet Laugstinget. Der kan betales 
kontingent via netbank, kontakt eller MP. Egenkapitalen = 32.427,98 kr. (en stigning på 
2762 kr. siden sidste år) 
Regnskab godkendes! 

5. Kontingent fortsætter på 50 kr./år/husstand. 
6. Nuværende Laugsråd fortsætter, tak for det! 
7. Der er indkommet 2 forslag: 

a. Der er ytret stor utilfredshed ift. kvasbunkerne i skoven fra tidligere skovpleje, set i 
lyset af intension om biodiversitet.  
Det blev besluttet, at dette også bringes videre til faglig konsulent. 

b. Der er et stort ønske om at få tyndet ud i bevoksningen, særlige de høje træer, på 
Granstien, som forårsager meget skygge på grundene længst ned mod skoven. Der 
afventes yderligere førend skoven er vurderet af faglig konsulent. 

8. Intet under evt. fraset taknemmelighed for gode debatter og god tone. 


